
P R O T O K Ó Ł  Nr  III/2006

z  SESJI  RADY  POWIATU  SKARŻYSKIEGO

odbytej 21 grudnia 2006r.

Miejsce odbycia sesji – Dom Kultury w Mostkach gm. Suchedniów 

Godzina rozpoczęcia obrad - 1400

W sesji udział wzięli:

- Poseł na Sejm Rzeczpospolitej Polskiej – Pani Maria Zuba 
- Wiceprzewodniczący Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego – Pan 

Andrzej Bętkowski, 
- Przewodniczący Rady Miasta Skarżyska-Kamiennej – Pan Jan 

Maćkowiak 
- Prezydent Miasta Skarżyska-Kamiennej – Pan Roman Wojcieszek 
- Burmistrz Miasta i Gminy Suchedniów – Pan Tadeusz Bałchanowski,
- Przewodniczący Rady Gminy Skarżysko Kościelne – Pan Paweł Wiatr, 
- Laureaci nagrody Powiatowe Dęby,
- Dyrektorzy i kierownicy jednostek organizacyjnych powiatu,
- Przedstawiciele organizacji społecznych i politycznych działających na 

terenie powiatu,
- Starosta i Wicestarosta Powiatu Skarżyskiego, 
- Członkowie Zarządu Powiatu Powiatu,
- Skarbnik i Sekretarz Powiatu oraz Naczelnicy Wydziałów Starostwa, 
- Radni Powiatu Skarżyskiego,
- Przedstawiciele lokalnych mediów.

Lista obecności radnych biorących udział w sesji i gości zaproszonych 
uczestniczących w obradach - w załączeniu.

Obrady poprowadził  Przewodniczący Rady Powiatu Skarżyskiego 
–  Ireneusz Syryjczyk. 

Sesję  Rady  Powiatu  Skarżyskiego  protokołowała:  Joanna  Wężyk  – 
Kierownik Biura Rady Powiatu.
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STRESZCZENIE   POSIEDZENIA

Ad. pkt. 1 Otwarcie Sesji.

III  w  kadencji  Sesję  Rady  Powiatu  Skarżyskiego  otworzył 
Przewodniczący  Rady  Powiatu  Skarżyskiego  -  Pan  Ireneusz 
Syryjczyk, który powitał gości zaproszonych na dzisiejsze obrady, Radnych 
Powiatu Skarżyskiego oraz wszystkich biorących udział w Sesji. 

Następnie podziękował dyrektorowi Domu Kultury w Mostkach – Panu 
Krzysztofowi Szczygłowi oraz Paniom z koła gospodyń za udostępnienie sali i 
pomoc w organizacji dzisiejszej sesji. 

Poinformować również, że planuje wrócić do praktyk z I kadencji tzn 
część sesji Rady Powiatu, będzie sesjami wyjazdowymi tak, aby w kadencji 
odwiedzić wszystkie gminy naszego powiatu.   

Ad. pkt. 2. Stwierdzenie kworum i przyjęcie porządku obrad.

Przewodniczący obrad – Pan Ireneusz Syryjczyk  poinformował 
zebranych, iż  w dzisiejszej  sesji  uczestniczy 18 radnych co stanowi 86% 
ogólnego  składu  Rady,  jest  to  zatem  kworum  zdolne  do  podejmowania 
prawomocnych uchwał i decyzji.

W trakcie obrad liczba radnych uczestniczących w sesji  wyniosła 20 
osób co stanowi 95 % składu.  

Przewodniczący Rady poinformował, iż zgodnie z § 19 ust. 3 pkt. 2) 
Statutu  Powiatu  Skarżyskiego,  Sekretarzem dzisiejszych  obrad  zgodnie
z porządkiem alfabetycznym będzie Radny Janusz Borowiec. 

Następnie  stwierdził,  że  Państwo  Radni  wraz  z  zawiadomieniem
o dzisiejszej Sesji otrzymali projekt porządku obrad.

Zapytał,  czy  do  przedstawionego  projektu  porządku  III  Sesji  Rady 
Powiatu Radni, lub członkowie Zarządu Powiatu zgłaszają uwagi, wnioski lub 
inne propozycje.

Członek  Zarządu  –  Radny  Tomasz  Kędzierski  zgłosił  wniosek
o zdjęcie z porządku obrad w pkt. 9 projektów uchwał w sprawie: wyboru 
Wiceprzewodniczącego Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu Skarżyskiego oraz 
wyboru Sekretarza Komisji Rewizyjnej,  w związku z wnioskiem złożonym do 
Wojewody  Świętokrzyskiego  o  uchylenie  w  trybie  nadzoru  uchwały  nr 
10/II/2006  Rady Powiatu w sprawie: powołania Przewodniczących stałych 
Komisji Rady Powiatu Skarżyskiego, do czasu rozstrzygnięcia tej kwestii. 

Wicestarosta  –  Radny  Leszek  Lepiarz –  zgłosił  wniosek
o rozszerzenie porządku obrad w pkt. 9 o dwa projekty uchwał 1) w sprawie: 
wyrażenia  zgody  na  sprzedaż  nieruchomości  gruntowej  położonej  przy  
ul. Ekonomii 7 w Skarżysku-Kamiennej, oraz 2) w sprawie: wyboru biegłego 
rewidenta do przeprowadzenia badania sprawozdania finansowego za 2006 

2



rok w Zespole Opieki Zdrowotnej w Skarżysku–Kamiennej.
    
Starosta  Skarżyski  –  Radny  Jerzy  Żmijewski  –  uzasadniając 

wniosek Wicestarsty  o  rozszerzenie  porządku obrad o  projekt  uchwały  w 
sprawie:  wyrażenia  zgody  na  sprzedaż  nieruchomości  przy  ul.  Ekonomii 
wskazał,  iż  w  projekcie  budżetu  na  2007  rok  została  zaplanowana  ze 
sprzedaży  mienia  kwota  1.200.000  zł.  Brak  wykonania  dochodów 
uniemożliwi realizację zaplanowanych zadań. Odnosząc się do uwag komisji 
co do przekazania środków ze sprzedaży na cele placówki, poinformował, iż 
zgodnie  z  ustawą o  finansach publicznych wszelkie  środki  pochodzące ze 
sprzedaży  mienia  powiatu  stanowią  dochód  własny  powiatu.  W związku  
z powyższym podkreślił, iż może się jedynie zobowiązać do przekazania 50% 
środków ze sprzedaży tej działki szkole. 

Radny Janusz Borowiec – zgłosił wniosek o rozszerzenie porządku 
obrad  o  projekt  uchwały  w  sprawie:  rozpatrzenia  skargi  Pana  Mirosława 
Herki, uzasadniając poinformował iż skarga ta została skierowana do Komisji 
Rewizyjnej  w  celu  zbadania  stawianych  zarzutów.  W  związku  z  tym,  iż 
Komisja  wypracowała  stanowisko  w  tej  sprawie  zasadnym  jest  podjecie 
niniejszej  uchwały.  Następnie  zgłosi   wniosek  o  rozszerzenie  porządku
o  projekt  uchwały  w  sprawie:  zatwierdzenia  planu  kontroli  Komisji 
Rewizyjnej  Rady  Powiatu  Skarżyskiego  na  rok  2007.  Dodał,  iż  Komisji 
Rewizyjna uwzględniła sugestie Zarządu Powiatu co do planu kontroli.   

 Przewodniczący  Rady poddał  pod  głosowanie  wnioski  zgłoszone do 
projektu porządku obrad:

1) wniosek o zdjęcie z porządku obrad projektu uchwały w sprawie: 
wyboru  Wiceprzewodniczącego  Komisji  Rewizyjnej  Rady  Powiatu 
Skarżyskiego

za wnioskiem głosowało – 7 radnych 
przeciw głosowało – 8 radnych 
wstrzymało sie od głosu – 3 radnych 

/wniosek został odrzucony/

 
2) wniosek o zdjęcie z porządku obrad projektu uchwały w sprawie: 
wyboru Sekretarza Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu Skarżyskiego

za wnioskiem głosowało – 5 radnych 
przeciw głosowało – 8 radnych 
wstrzymało sie od głosu – 5 radnych 

/wniosek został odrzucony/

3)  wniosek  o  rozszerzenie  porządku  obrad  o  projekt  uchwały  w 
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sprawie:  wyrażenia  zgody  na  sprzedaż  nieruchomości  gruntowej 
położonej przy ul. Ekonomii 7 w Skarżysku-Kamiennej

za wnioskiem głosowało – 10 radnych 
przeciw głosowało – 8 radnych 
głosów wstrzymujących - 0 

/wniosek nie został przyjęty/

4)  wniosek  o  rozszerzenie  porządku  obrad  o  projekt  uchwały  w 
sprawie:  wyboru  biegłego  rewidenta  do  przeprowadzenia  badania 
sprawozdania finansowego za 2006 rok w Zespole Opieki Zdrowotnej 
w Skarżysku–Kamiennej

/wniosek został przyjęty jednogłośnie/ 

5)  wniosek  o  rozszerzenie  porządku  obrad  o  projekt  uchwały  
w sprawie: rozpatrzenia skargi Pana Mirosława Herki

/wniosek został przyjęty jednogłośnie/ 

6)  wniosek  o  rozszerzenie  porządku  obrad  o  projekt  uchwały  w 
sprawie: zatwierdzenia planu kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu 
Skarżyskiego na rok 2007

za przyjęciem wniosku głosowało – 16 radnych
przeciw głosowało- 2 radnych 
głosów wstrzymujących – 0 

/wniosek został przyjęty/ 

Następnie Przewodniczący Rady poddał po głosowanie porządek obrad 
wraz z wprowadzonymi zmianami.  

Za przyjęciem porządku głosowało – 17 radnych 
Głosów przeciwnych – 0 
Wstrzymała się od głosu – 1 osoba  

Porządek III Sesji Rady Powiatu Skarżyskiego został przyjęty  

Ad. pkt. 3 Przyjęcie protokołu z II Sesji Rady Powiatu Skarżyskiego

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu – Pan Krzysztof Ligowski – 
poinformował  radnych,  iż  protokół  z  II  sesji  Rady  Powiatu  odbytej 
11.12.2006 roku był wyłożony do wglądu w Biurze Rady Powiatu.

Dodał,  iż  do  protokołu  radny  Janusz  Borowiec  wniósł  uwagi,  które 
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zostały uwzględnione.
 W  związku  z  powyższym  Wiceprzewodniczący  zgłosił  wniosek

o przyjęcie tego materiału.

Przewodniczący  obrad  –  Pan  Ireneusz  Syryjczyk zgłoszony 
wniosek poddał pod głosowanie.

Wniosek o przyjęcie protokołu z II sesji został przyjęty – 
jednogłośnie   (18 głosów za)    

Ad.pkt.4  Wręczenie Statuetek “Powiatowe Dęby” 

Przewodniczący Rady – Pan Ireneusz Syryjczyk – poinformował 
obecnych,  iż  Rada  Powiatu  Skarżyskiego  I  kadencji  w  maju  2001  roku 
podjęła uchwałę w sprawie ustanowienia nagrody „Powiatowe Dęby”, która 
przyznawana  jest  za  szczególne  osiągnięcia  w  dziedzinie  kultury,  sztuki, 
działalności społecznej i przedsiębiorczości. 

W  trakcie  dzisiejszej  Sesji  odbywa  się  piąta  edycja  przyznawania 
nagród – Statuetek „Powiatowe Dęby”.

 Podkreślił, iż za chwilę statuetkami „Powiatowe Dęby” uhonorowane 
zostaną osoby, które swoją pracą i podjętymi inicjatywami wywarli istotny 
wpływ na życie i rozwój powiatu skarżyskiego.

 Następnie oddał głos Pani Bożenie Bętkowskiej, która przedstawiła 
laureatów V edycji konkursu. 

Nagrodą Powiatowe Dęby uhonorowani zostali:

1.  Ireneusz  Boczek -  laureat  w  dziedzinie  kultura  –  wybitnie 
utalentowany  pianista,  odnoszący  sukcesy  na  prestiżowych  konkursach 
krajowych i międzynarodowych. Naukę gry na fortepianie rozpoczął w wieku 
12  lat  w  Państwowej  Szkole  Muzycznej  I  stopnia  im.  Zygmunta 
Noskowskiego w Skarżysku-Kamiennej w klasie fortepianu Pani Włodzimiery 
Pasich. Laureat II nagrody w XIV  oraz I nagrodyw XV Konkursie Młodych 
Pianistów  „Nad  Kamienną”.  Absolwent  Liceum Muzycznego  im.  Fryderyka 
Chopina  w  Krakowie  w  klasie  fortepianu  Pani  Danuty  Myczkowskiej.  W 
czerwcu  2006  roku  ukończył  Akademię  Muzyczną  na  Wydziale 
Instrumentalnym w Krakowie w klasie fortepianu ad. Stefana Wojtasa.  

Jest laureatem konkursów:
– V  nagroda  w  Ogólnopolskim  Konkursie  na  Stypendia  Artystyczne 

Towarzystwa im. F. Chopina w Warszawie,
– I  nagroda  na  XXXIII  Międzynarodowym  Konkursie  Pianistycznym 

Palma d'Oro w Finale Ligure (Włochy).
   Uczestnik kursów mistrzowskich organizowanych przy okazji Festiwalu 
Chopinowskiego  w  Dusznikach  Zdroju.  Koncertował  jako  solista  i  z 

5



towarzyszeniem  orkiestry  Krakowskiej  Akademii  Muzycznej,  Filharmonii 
Krakowskiej  a  w  Kieleckim  Centrum  Kultury  obok  światowej  sławy 
sopranistki Gwendolin Bradlay z USA. 

Reprezentował Małopolskę na targach EXPO 2005 w Aichi w Japonii.
Ireneusz Boczek znany jest z licznych koncertów na terenie miasta i Powiatu 
Skarżyskiego:

– w szkole muzycznej,
– w Sanktuarium Matki  Bożej  Ostrobramskiej  podczas koncertu 

„Skarżyszczanie swojej Ukoronowanej Matce”,
– na uroczystości 595- lecia Bliżyna 
– i licznych koncertach charytatywnych Fundacji „Daj Szansę”

jest ambasadorem kultury Skarżyska–Kamiennej w kraju i na świecie.
Od 1 września 2006 roku jest nauczycielem klasy fortepianu i 
akompaniamentu w  Państwowej  Szkole Muzycznej I stopnia w Skarżysku- 
Kamiennej.

2. Teodor Ireneusz Gołąbek - laureat w dziedzinie – kultura - 
ukończył Salezjańską Szkołę Organistów. Od 1 września 1959 roku w Parafii 
Najświętszego Serca Jezusowego w Skarżysku- Kamiennej jest organistą i 
dyrygentem chóru „SURSUM CORDA”. Laureat prowadzi chór społecznie. 
Sam układa i poszerza  repertuar chóru, w skład którego wchodzą utwory 
kompozytorów takich jak: Beethoven, Mozart, Verdii, Rossini, Moniuszko. 

Chór  pod  przewodnictwem  Pana  Teodora  Gołąbka  rozsławia  nasz 
powiat także  poza jego granicami, m.in.; na Św. Krzyżu, w Katedrze na 
Wawelu, w kaplicy Św. Kingi  w Wieliczce, w Bazylice w Licheniu, na Jasnej 
Górze  i  w  wielu  innych  sanktuariach.  W  ostatnim  czasie  chór  pod 
przewodnictwem  Pana  Ireneusza  Gołąbka  może  również  poszczycić  się 
występami  zagranicznymi  we  Lwowie  i  Dreźnie.  Wszędzie  spotyka  się  
z bardzo ciepłym przyjęciem. Ponadto chór pod dyrygenturą Pana Gołąbka 
jest laureatem wielu festiwali, konkursów i przeglądów chórów amatorskich.

Od  kilkunastu  lat  Teodor  Ireneusz  Gołąbek  współpracuje  z  Klubem 
Inteligencji  Katolickiej  w  Skarżysku-Kamiennej,  biorąc  czynny  udział
w Tygodniach Kultury Chrześcijańskiej poprzez koncerty chóru i uświetnianie 
Mszy Świętych oprawą muzyczną.

3. Tadeusz Turski - laureat w dziedzinie działalność społeczna - jest 
wieloletnim aktywnym działaczem koła  Polskiego  Związku  Wędkarstwa  w 
Suchedniowie.  Od  6  lat  pełni  funkcję  przewodniczącego  sądu 
organizacyjnego,  jest  wychowawcą  i  opiekunem  młodych  wędkarzy, 
organizatorem  i  projektodawcą  wielu  imprez  wędkarskich  o  charakterze 
sportowym. 

Jest osobą znaną w społeczności suchedniowskiej. W minionej kadencji 
pełnił funkcje  w organach władzy samorządowej (radny).  Jest  działaczem 
kilku organizacji działających na terenie miasta Suchedniów, między innymi 
jest  wiceprzewodniczącym „Rady Sportu” w Suchedniowie.

Dzięki  Jego  przedsiębiorczości  i  zaangażowaniu  powstał  Klub 
Sokolników „Pielesz”.

Pan Tadeusz Turski od wielu lat jest sympatykiem i przyjacielem Klubu 
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Łuczniczego  „Olimpia”  w  Suchedniowie,  a  od  2004  roku  społecznym 
Wiceprezesem  do  spraw  organizacji.  Jest  pomysłodawcą  i  głównym 
organizatorem min. „Wielkiej Gali Łuczniczej 2004 i 2005” w nowo powstałej 
Hali Rehabilitacyjno – Sportowej w Suchedniowie. 

Dzięki  Jego  inicjatywie  i  zaangażowaniu,  w  Suchedniowie 
organizowane są zawody dla dzieci  i  młodzież między innymi „O Błękitną 
Wstęgę Kamionki” .

4. Paweł Ząbczyk - laureat w dziedzinie – sztuka  jest  rzeźbiarzem
i  fotografikiem  z  ogromnym  dorobkiem  podkreślającym  piękno  naszego 
powiatu.  Jest  wiceprezesem  skarżyskiego  klubu  twórców   „SKART”.  Jest 
organizatorem  i  uczestnikiem  wielu  plenerów  i  wystaw  rzeźbiarskich  
oraz fotograficznych. Zdobywca wielu nagród w konkursach fotograficznych 
min.  rok 2001 Chorzów - “Strachy polne na wakacyjnych ścieżkach” -  II 
miejsce  oraz  nagroda  specjalna  w  2003  roku,  rok  2002  Chorzów  - 
“Fotografia  przyrodnicza”  -  I  miejsce,  rok  2003  Skarżysko-Kamienna  – 
wyróżnienie.      

Na  zaproszenie  wychowawców  i  nauczycieli  z  placówek  organizuje 
pokazy – warsztaty rzeźby na „żywo”.

Jest Członkiem Kieleckiej Grupy Fotograficznej. `
Został  odznaczony  odznaką  honorową  za  zasługi  dla  oświaty  przez 

Ministra Edukacji Narodowej. 
Jest kolekcjonerem sztuki ludowej, aparatów fotograficznych i zdjęć.
Pan  Paweł  Ząbczyk  przekazuje  swoje  prace  na  aukcje  dobroczynne 

na rzecz :
• Wielkiej Orkiestry Świątecznej Pomocy
• Ośrodka Szkolno-Wychowawczego nr 1 w Skarżysku- Kamiennej 
• Domu Dziecka w Skarżysku-Kamiennej 
• Klubu „Amazonek” w Skarżysku-Kamiennej.

 
Wyróżnionym  statuetki  wręczył  Przewodniczący  Rady  oraz  Starosta 

Skarżyski.   

Przewodniczący Rady wszystkim laureatom pogratulował przyznanych 
nagród -  Statuetek  „Powiatowe Dęby”,  które  są  wyrazem podziękowania,
a zarazem dowodem uznania za wspieranie działań samorządu powiatowego.

Następnie  harcerze  przekazali  na  ręce  Pana  Starosty  Betlejemskie 
Światełko Pokoju, składając wszystkim obecnym najlepsze życzenia z okazji 
zbliżających  sie  Świąt  Bożego  Narodzenia  oraz  wszelkiej  pomyślności  w 
Nowym Roku. 

Przewodniczący Rady ogłosił 15 min. przerwę w obradach.
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Ad. pkt. 5  Sprawozdanie Starosty z działalności Zarządu Powiatu 
         Skarżyskiego między sesjami.

Starosta  Skarżyski  –  Pan  Jerzy  Żmijewski  –  przedstawił 
sprawozdanie z działalności Zarządu Powiatu Skarżyskiego w okresie między 
sesjami tj. od 11.12.2006 roku do 21.12.2006 roku. 

(sprawozdanie przedłożone przez Pana Starostę – w załączeniu)

Ad. pkt. 5 Interpelacje i zapytania radnych. 

Przewodniczący  Rady poinformował,  iż  z  dniem 20.12.2006  roku 
został  utworzony  Klub  Radnych  Platformy  Obywatelskiej.  W  skład  kluby 
weszło 5 radnych, a jego Przewodniczącym został Radny Tomasz Kędzierski. 
  
W tym punkcie głos zabrali: 

Radny Janusz Borowiec – na wstępie zwracając się do Pana Starosty 
poprosił o ustosunkowanie się do publikacji prasowych z których wynika, iż 
zatrudnienie w Starostwie  wzrosło o 30 osób.  Następnie zapytał  ilu  jest
w  naszym  powiecie  doradców  metodycznych  i  nauczycieli  konsultantów,
z jakich przedmiotów i na jakich zasadach są oni zatrudniani.

Poprosił  również  o  podanie  kosztów związanych ze  zmianą Zarządu 
Powiatu:

− ile wynosiły odprawy dla poszczególnych członków poprzedniego 
Zarządu ?

− ile wyniosły wypłaty ekwiwalentów za niewykorzystany urlop przez 
członków zarządu?
Następnie  złożył  wniosek  o  zmianę  uchwały  Zarządu  Powiatu 

Nr8/7/2004 w sprawie ustalenia zasad odpłatności za pobyt wychowanków 
w  specjalnych  ośrodkach  szkolno-wychowawczych  funkcjonujących  na 
terenie  powiatu  skarżyskiego.  Przypomniał  jednocześnie,  iż  wniosek  taki 
złożyłem około pół roku temu, otrzymując odpowiedź, że zarząd pracuje nad 
tym projektem. Wskazał, że do dziś nic się nie zmieniło. Dodał, iż oczekuje 
mobilizacji  od  Zarządu  Powiatu  i  przygotowanie  niezbędnych  zmian, 
ponieważ zmiana tych zasad ma wpływ nie tylko na budżet powiatu ale także 
na portfel rodziców.

Radna Małgorzata Kwiatkowska – na wstępie odniosła się do źle 
położonej nawierzchni na ul. 1-go Maja (na odcinku od ul. Towarowej do ul. 
Kościuszki)  pytając  czy  złożona  została  reklamacja  i  czy  nadal  ta  firma 
będzie  otrzymywała  zlecenia  na  prace  drogowe  w  Skarżysku.  Następnie 
zapytała  o  stanowisko  wobec  dyżurów  kontraktowych  w  Szpitalu 
Powiatowym w Skarżysku-Kamiennej, w związku ze zmianą od 1 stycznia 
2007  roku  definicji  działalności  gospodarczej  wykluczającej 
samozatrudnienie. 
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Radny Jacek  Jeżyk -  odniósł  się  do  pisma dyrektora  MOMP oraz 
związków  zawodowych  działających  przy  MOMP  dotyczącego  decyzji 
Wojewódzkiego Inspektora Sanitarnego w Kielcach o zamknięciu pracowni 
radiologicznej do końca bieżącego roku. Poprosił o stanowisko Zarządu w tej 
sprawie.   

Radny  Jerzy  Cukierski  -  odnosząc  się  do  sprawozdania  Starosty
z działalności Zarządu Powiatu zapytał czy oprócz członków Zarządu został 
powołany ktoś z radnych w skład komisji konkursowej do wyboru dyrektorów 
placówek oświatowych. 

Przewodniczący  Rady  poinformował,  iż  odpowiedzi  na  zgłoszone 
interpelacje zostaną udzielone w pkt. 8 dzisiejszego porządku lub na piśmie 
z zachowaniem odpowiednich terminów. 
 

Ad. pkt. 6 Wolne wnioski i oświadczenia.  

Pan  Andrzej  Bętkowski  –  Wiceprzewodniczący  Sejmiku 
Województwa  Świętokrzyskiego  – na  wstępie  wyjaśnił,  iż  w  wyniku 
wyborów  samorządowych  12.11.2006  roku  uzyskał  mandat  Radnego 
Sejmiku  Województwa  Świętokrzyskiego,  jednak  funkcję 
Wiceprzewodniczącego  Sejmiku  będzie  pełnił  do  początku  2007  roku, 
ponieważ  Zarządzeniem  Prezydenta  Miasta  Skarżyska-Kamiennej  został 
powołany od 1 stycznia 2007 roku na jego zastępcę.  

W imieniu Przewodniczącego Sejmiku oraz własnym złożył gratulacje 
wszystkim radnym oraz zarządowi powiatu za uzyskanie mandatu i objęcie 
tak  ważnych  funkcji.  Następnie  z  okazji  zbliżających  się  Świąt  Bożego 
Narodzenia  oraz  Nowego  Roku  złożył  najlepsze  życzenia  sukcesów
w  działalności  na  rzecz  rozwoju  powiatu  skarżyskiego  oraz  wszelkiej 
pomyślności. 

Pan Jan Maćkowiak – Przewodniczący Rady Miasta Skarżyska-
Kamiennej – w imieniu Rady Miasta Skarżyska-Kamiennej, Prezydenta oraz 
całego samorządu gminy z okazji  Świąt  Bożego Narodzenia oraz Nowego 
2007  roku  złożył  życzenia  spełnienia  wszelkich  marzeń,  dobrego 
świątecznego odpoczynku w gronie najbliższych, aby nadchodzący 2007 rok 
był  lepszy  i  przyniósł  same  sukcesy  i  radości.  Kończąc  życzył  dobrej, 
wzajemnej współpracy między samorządami. 

Prezydent  Miasta  Skarżyska-Kamiennej  –  Pan  Roman 
Wojcieszek –  poruszył  kwestie  szpitala  w  Skarżysku-Kamiennej. 
Przypomniał, iż samorząd miasta Skarżyska-Kamiennej wspólnie z powiatem 
poręczył  kredyt  dla  ZOZ.  Ponieważ  Urząd  Miasta  nie  otrzymuje  żądnych 
sprawozdań  z  realizacji  programu  restrukturyzacyjnego  poprosił,  aby  w 
pracach dot analizy sytuacji w ZOZ mógł uczestniczyć przedstawiciel Urzędu 
Miasta.  Zwrócił równocześnie uwagę, iż zapewne i w tym roku dyrekcja ZOZ 
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wystąpi o umorzenie podatku, który do końca listopada tego roku wynosi 
180.000 zł. Podkreślił, iż ewentualna zgoda na umorzenie będzie uzależniona 
od realizacji procesu restrukturyzacji.    

Przewodniczący Rady –  Pan Ireneusz Syryjczyk -  zapewnił,  iż 
sytuacja szpitala, a w szczególności realizacja programu naprawczego ZOZ 
będzie na bieżąco z władzami miasta konsultowana.  

Pani  Maria  Zuba  –  Poseł  na  Sejm  RP  –  poinformowała,  iż 
15.12.2006  roku  Sejm  RP  przyjął  budżet  na  2007  rok.  Dodała,  iż  ma 
przyjemność i zaszczyt pracować w komisji budżetu i finansów publicznych 
mając możliwość starania się o środki finansowe dla naszego województwa. 
Z  przykrością  oznajmiła,  iż  jest  to  kolejny  rok,  w  którym nie  udało  sie 
zabezpieczyć jakichkolwiek środków dla powiatu skarżyskiego, bowiem nasz 
powiat  nie  wystąpił  z  żadnym  wnioskiem.  Dodała,  iż  dla  naszego 
województwa  wypracowano  9  mln  zł  plus  osiem  razy  więcej  środków 
unijnych, które wynoszą 72 mln. Dzięki tym środkom na terenie  naszego 
województwa  zostaną  zrealizowane  zadania  na  81  mln  zł,  jednak  żadne
z zadań w naszym powiecie. Zaapelowała, aby w kolejnych latach  powiat 
skarżyski  nie  znalazł  się  w  takiej  samej  sytuacji.  Poprosiła  jednocześnie 
radę, starostę oraz prezydenta aby dobrze wykorzystali ten czas. 

Kończąc złożyła wszystkim obecnym najlepsze życzenia świąteczne. 

Pani  Grażyna  Czapnik  –  przedstawiciel  Polskiego  Komitetu 
Pomocy Społecznej -  pokrótce przedstawiła działalność PKPS, informując 
iż w 2006  roku udało się pomóc 4 tys. osób. Dodała, iż jej wystąpienie 
związane  jest  z  jednym  z  punktów  dzisiejszej  sesji,  a  mianowicie  dot. 
Nagrody  Powiatowe  Dęby.  Poinformowała,iż  PKPS  zgłosił  do  konkursu 
prezesa PKPS – Pana Jarosława Tarasińskiego, który nagrody nie otrzymał. 
Podkreśliła,  iż  z  szacunkiem  przyjmujemy  decyzję  kapituły,  deklarując 
jednocześnie,  iż  w  przyszłym roku  ponownie  wezmą udział  w  konkursie. 
Wyraziła jednak nadzieję, iż wówczas kampania wyborcza nie przeszkodzi
w ubieganiu się o tę nominację. Następnie zwróciła się do Pana Starosty
z prośbą o przekazanie protokołu z posiedzenia kapituły. 

Kończąc złożyła wszystkim najlepsze życzenia z okazji Świat Bożego 
Narodzenia oraz wszelkiej pomyślności w Nowym 2007 roku.  

Pan  Zenon  Chaba  –  Przewodniczący  Związku  Zawodowego 
Konfederacja Pracy Pracowników Oświaty – odniósł się do wystąpienia 
Pana  Starosty  z  poprzedniej  sesji,  dotyczącego  funkcjonowania  Bursy 
Szkolnej. Poinformował, iż nieprawdą jest iż w Bursie przebywa ok 12 dzieci. 
Według  danych,  które  posiada  z  placówki,  wynika  iż  najmniejsza  ilość 
przebywających tam dzieci to 30 osób, w okresie matur - w maju. Poprosił
o  sprawdzanie  podawanych  informacji  i  sprostowanie  wcześniejszych 
danych.     
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Ad. pkt. 7  Udzielenie odpowiedzi na zgłoszone interpelacje 
i zapytania.  

Starosta  Skarżyski  –  Pan  Jerzy  Żmijewski -  odnosząc  się  do 
zapytania  Radnego  Janusza  Borowca  poinformował,  iż  w  Starostwie 
Powiatowym jest zatrudnionych 112 osób z czego: 97 osób – zatrudnionych 
jest  w  ramach  umowy  o  pracę,  15  osób  to  stażyści  i  osoby  pracujące
w  ramach  przygotowania  zawodowego.  Podkreślił  jednocześnie,  że  po 
uzgodnieniu  z  członkami  Zarządu  Powiatu,  podjął  decyzję,  iż  nie  będzie 
przedłużał  żadnych  umów  dot.  stażu  czy  przygotowania  zawodowego. 
Oświadczył, iż na pozostałe pytania odpowie w formie pisemnej. 

Następnie odniósł się do wypowiedzi Radnej Małgorzaty Kwiatkowskiej 
informując,  iż  według  informacji  dyrektora  ZDP –  Pana Tomasza  Kieresa 
przeprowadzone przez laboratorium GDDKiA badania wykazują zachowanie 
nierówności w normie. W związku z tym, iż stan nawierzchni na ul. 1 Maja 
również jego zdaniem jest niepokojący, zobowiązał się do wystąpienia do 
innego  laboratorium  o  ponowne  przeprowadzenie  stanu  nawierzchni. 
W  kwestii  dotyczącej  zmiany  ustawy  o  działalności  gospodarczej 
wykluczającej  samozatrudnienie  poinformował,  iż  odpowiedź  zostanie 
udzielona na piśmie.

Ustosunkowując się do wystąpienia Radnego Jacka Jeżyka w zakresie 
funkcjonowania pracowni radiologicznej w MOMP poinformował, iż dyrektor o 
problemie  wiedział  już  dużo  wcześniej,  bowiem  w  lipcu  otrzymał  od 
Wojewódzkiego  Inspektora  Sanitarnego  postanowienie  o  wprowadzeniu 
niezbędnych  urządzeń  do  prawidłowego  funkcjonowania  pracowni 
rentgenowskiej. Następnie Inspektor Sanitarny wyraził zgodę na udzielenie 
prolongaty  dotyczącej  zapewnienia  automatycznego  wywoływania
i  utrwalania  błon  rentgenowskich  do  31.12.2006  roku,  jako  termin 
ostateczny. Dodał, iż MOMP otrzymał dofinansowanie w bieżącym roku na 
kwotę  ok.  38  tys  zł.  W  związku   z  powyższym  stwierdził,  iż  wniosek 
dyrektora złożony w grudniu o przyznanie środków na zakup automatycznej 
ciemni na kwotę 50.000 zł jest niezrozumiały. Podkreślił, iż środki na ten cel 
mogą iść z dochodów własnych lub z nadwyżki budżetowej za zgodą rady 
Dlatego  też  wygospodarowanie  takiej  kwoty  w  grudniu  jest  niemożliwie. 
Zarząd  zasugerował  dyrektorowi,  aby  dokonał  zakupu  w  formie  leasingu 
ponieważ  ma  zdolność  kredytową  bowiem  nie  ma  żadnych  zobowiązań. 
Jeżeli byłyby problemy ze spłatą rat wówczas możemy zaproponować radzie, 
aby  część  środków  z  budżetu  przeznaczyć  w  2007  roku  na  spłatę,  aby 
wspomóc jednostkę.  

Odpowiadając  Radnemu  Jerzemu  Cukierskiemu  poinformował,  iż 
zgodnie z ustawą w skład komisji konkursowej do wyboru dyrektora placówki 
wchodzi trzech przedstawicieli organu prowadzącego, najczęściej jest to 2 
członków zarządu i 1 przedstawiciel rady przeważnie jest to przewodniczący 
komisji  okwiaty.  Również  w  tym  przypadku  Zarząd  zwrócił  się  do  Pani 
Jolanty Garbali – Przewodniczącej Komisji Oświaty, która wyraziła zgodę na 
uczestnictwo w pracach tej komisji. Dodał, iż w skład komisji konkursowej 
wchodzą  ponadto  przedstawiciele  organu  sprawującego  nadzór 
pedagogiczny,  przedstawiciele  rady  rodziców  i  rady  pedagogicznej  oraz 
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związków zawodowych działających w szkole.  
Zwracając  sie  do  Pana  Romana  Wojcieszka  –  Prezydenta  Miasta 

Skarżyska-Kamiennej  zobowiązał  się  do  przekazania  informacji,  które 
wpłynęły do Zarządu na temat realizacji programu restrukturyzacji w ZOZ. 
Zapewnił jednocześnie, że zaprosi Pana Prezydenta do udziału w posiedzeniu 
Zarządu,  na  którym  będzie  omamiana  realizacja  programu  i  sytuacja 
finansowa jednostki.

Odnosząc się do Pana Zenona Chaby wyjaśnił, iż subwencja na Bursę 
Szkolną  wynosi  170  tys  zł  natomiast  koszty  utrzymania  placówki  to  ok. 
540tys zł, bez centralnego ogrzewania. Dlatego też do funkcjonowania tej 
jednostki musimy dołożyć z dochodów własnych. Dodał, iż informację o ilości 
przebywający tam dzieci  posiadł na posiedzeniu Zarządu Powiatu w maju 
2006 roku. 

W kwestii  poruszonej przez Panią Grażynę Czapnik poinformował, iż 
dokumentacja z posiedzenia kapituły jest do wglądu w Wydziale Promocji. 
Dodał  jednocześnie,  że  głosowanie  nad  poszczególnymi  kandydatami 
odbywa się w sposób tajny.     

Ad. pkt. 9 Rozpatrzenie i podjęcie uchwał

1) Projekt  uchwały  w  sprawie:  zatwierdzenia  Regulaminu 
określającego  wysokość  oraz  warunki  przyznawania  nauczycielom 
zatrudnionym  w  szkołach  i  placówkach  oświatowych  prowadzonych 
przez  Powiat  Skarżyski  dodatków:  za  wysługę  lat,  motywacyjnego, 
funkcyjnego,  za  warunki  pracy  oraz  niektórych  innych  składników 
wynagrodzenia w roku 2007  przedstawił  Członek Zarządu Powiatu – 
Pan Cezary Ciosk. Uzasadniając poinformował, iż zgodnie z art. 30 ust.6 
i  6a  ustawy  Karta  Nauczyciela,  organ  prowadzący  w  uzgodnieniu
z  zakładowymi  organizacjami  związkowymi  ustala  corocznie  regulamin 
określający wysokość oraz warunki przyznawania nauczycielom dodatków za 
wysługę  lat,  motywacyjnego,  funkcyjnego,  za  warunki  pracy,  a  także 
szczegółowe  warunki  obliczania  i  wypłacania  wynagrodzenia  za  godziny 
ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw. 

Zmiany  wprowadzone  do  nowego  regulaminu  w  porównaniu
z poprzednim to podniesienie dodatku funkcyjnego dla wychowawców klas
z  4% do  5,5% oraz  dodatku  za  trudne  warunki  pracy  nauczycieli  szkół 
specjalnych  i  przedszkoli  o  1%,  zwiększenie  wysokości  środków 
przeznaczonych  na  dodatki  motywacyjne  o  10%  z  wynagrodzenia 
zasadniczego wicedyrektora, wprowadzenie zapisu dotyczącego wypłacania 
wynagrodzenia za zajęcia realizowane w dni wolne od pracy co w skali roku 
daje kwotę 164.204 zł.

Poinformował  jednocześnie,  że  Państwo  Radni  otrzymali  dokument
z naniesionymi poprawkami uwzględniającymi wnioski komisji. 

Radny  Janusz  Borowiec –  zgłosił  uwagę  do  par.1  ust.  2  gdzie 
powołane jest rozporządzenie z 31 stycznia 2005 roku. W związku, z tym iż 
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uległo ono zmianom, wskazał iż zasadnym jest dopisanie w przytoczonym 
dzienniku  ustaw  z  późniejszymi  zmianami.  Następnie  zgłosił  wniosek  do 
par.9, proponując aby uzyskał on brzmienie: wysokość, warunki oraz zasady 
wypłacania  nauczycielom  dotychczasowych  dodatków  specjalistycznych 
wynikają z regulacji ustawy - Karta Nauczyciela. 

Pani  Jolanta   Garbala  –  Przewodnicząca  Komisji  Oświaty, 
Kultury,  Sportu  i  Turystyki –  przedstawiając  stanowisko  Komisji 
poinformowała, iż Komisja zaopiniowała regulamin pozytywnie jednogłośnie, 
przyjmując szereg wniosków, które zostały przez Zarząd uwzględnione.    

Starosta Skarżyski-  Pan Jerzy Żmijewski – ponieważ uwagi  nie 
dotyczą  zmian  merytorycznych,  Zarząd  wprowadzi  je  w  formie 
autopoprawki, jeżeli związki zawodowe nie wnoszą sprzeciwów. 

Pani Grażyna Nowak – Przewodnicząca ZNP – poinformowała, że 
związek nie wnosi sprzeciwów co do powyższych zmian ponieważ nie dotyczą 
one kwestii merytorycznych. 

Ponieważ nie zgłoszono innych uwag Przewodniczący Rady poddał pod 
głosowanie przedstawiony projekt uchwały.

Uchwała  w  sprawie:    zatwierdzenia  Regulaminu  określającego   
wysokość  oraz  warunki  przyznawania nauczycielom zatrudnionym w 
szkołach  i  placówkach  oświatowych  prowadzonych  przez  Powiat 
Skarżyski dodatków: za wysługę lat, motywacyjnego, funkcyjnego, za 
warunki  pracy  oraz  niektórych  innych  składników wynagrodzenia  w 
roku 2007  została przyjęta jednogłośnie i uzyskała   Nr 12/III/2006.  

2) Projekt  uchwały  w  sprawie:  zatwierdzenia  regulaminu 
przyznawania  dodatku  motywacyjnego  dla  dyrektorów  szkół
i  placówek  oświatowych  prowadzonych  przez  Powiat  Skarżyski
w roku 2007 przedstawił Członek Zarządu – Radny Cezary Ciosk. 

Poinformował jednocześnie, że Zarząd przyjął wniosek Komisji Oświaty 
wprowadzając tę zmianę w formie autopoprawki. 

Pani  Jolanta  Garbala  –  Przewodnicząca  Komisji  Oświaty, 
Kultury, Sportu i Turystyki – przedstawiła stanowisko Komisji informując, 
iż Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie jednogłośnie przyjmując 
wniosek, który został uwzględniony przez Zarząd.  

Ponieważ nie zgłoszono uwag Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie 
przedstawiony projekt uchwały.

Uchwała  w  sprawie:  zatwierdzenia  regulaminu  przyznawania 
dodatku  motywacyjnego  dla  dyrektorów  szkół  i  placówek 
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oświatowych  prowadzonych  przez  Powiat  Skarżyski  w  roku  2007 
została przyjęta jednogłośnie i uzyskał  a Nr 13/III/2006.  

3)  Projekt  uchwały  w  sprawie:  wyboru  Wiceprzewodniczącego 
Komisji  Rewizyjnej  Rady  Powiatu  Skarżyskiego przedstawił 
Przewodniczący  Komisji  Rewizyjnej  –  Radny  Janusz  Borowiec. 
Uzasadniając poinformował,  iż  na podstawie § 41 ust.  4  Statutu Powiatu 
Skarżyskiego Rada Powiatu na wniosek przewodniczącego komisji rewizyjnej 
wybiera spośród członków komisji zastępcę przewodniczącego i sekretarza 
komisji. Dodał, iż na posiedzeniu Komisji Rewizyjnej 12.12.2006 roku zgłosił 
na  Wiceprzewodniczącego  Komisji  Radnego  Marcina  Ożóga.  Członkowie 
Komisji  Rewizyjnej  obecni  na  posiedzeniu  jednogłośnie  poparli  zgłoszoną 
kandydaturę. 

Ponieważ  nie  zgłoszono żadnych uwag Przewodniczący  Rady poddał 
pod głosowanie przedstawiony projekt uchwały.

Za przyjęciem uchwały głosowało – 16 radnych
Głosów przeciwnych - 0
Wstrzymało się od głosu - 4 osoby 

Uchwała  w  sprawie:    wyboru  Wiceprzewodniczącego  Komisji   
Rewizyjnej Rady Powiatu Skarżyskiego została przyjęta i  uzyskał  a   
Nr 14/III/2006.

4) Projekt  uchwały  w  sprawie:  wyboru  Sekretarza  Komisji 
Rewizyjnej  Rady  Powiatu  Skarżyskiego przedstawił Przewodniczący 
Komisji  Rewizyjnej  –  Radny  Janusz  Borowiec,  informując  iż  na 
sekretarza Komisji zgłasza Radnego Jana Gajdę. 

Ponieważ  nie  zgłoszono  żadnych  uwag  Przewodniczący  Rady  poddał  pod 
głosowanie przedstawiony projekt uchwały.

Za przyjęciem uchwały głosowało – 17 radnych
Głosów przeciwnych - 0
Wstrzymało się od głosu - 3 osoby 

Uchwała  w  sprawie:    wyboru  Wiceprzewodniczącego  Komisji   
Rewizyjnej Rady Powiatu Skarżyskiego została przyjęta i  uzyskał  a   
Nr 15/III/2006.
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5)  Wiceprzewodnicząca  Rady  Powiatu  –  Pani  Bożena 
Bętkowska przedstawiła  projekt  uchwały  w  sprawie:  określenia 
kompetencji  Przewodniczącego  Rady  Powiatu  Skarżyskiego  w 
sprawach z zakresu prawa pracy wobec Starosty  

Radny Janusz  Borowiec  –  odniósł  się  do  zapisu  par.1  pkt.  7,  w 
którym  upoważniamy  Przewodniczącego  Rady  do  przyznania  Staroście 
telefonu komórkowego i  określenia  limitu  rozmów telefonicznych.  Wyraził 
zdanie, iż ograniczenie wykonywania obowiązków Starosty poprzez nałożenie 
limitów  jest  niewłaściwe.  Jego  zdaniem telefon  komórkowy  powinien  być 
przyznany  bez  limitów.  W  związku  z  powyższym  zgłosił  wniosek  o 
wykreślenie  zapisu  dotyczącego  określenia  kwotowego  limitu  rozmów 
telefonicznych. 

Radny Jerzy Cukierski  – podzielił zdanie radnego Janusza Borowca 
co do powyższej kwestii. 

Skarbnik Powiatu – Pani Alina Skuza – w związku z powyższymi 
wypowiedziami podkreśliła, iż określenie kwoty limitu jest potrzebne bowiem 
wówczas można odpowiednio zaplanować wydatki budżetowe. 

Radny  Jerzy  Cukierski –  w  związku  z  powyższymi  wyjaśnieniami 
zaproponował, aby wycofać sie ze złożonego wniosku. Wyraził jednocześnie 
przekonanie,  iż  Przewodniczący  Rady  korzystając  z  tego  zapisu  określi 
wystarczający limit Panu Staroście tak aby nie ograniczać jego działalności. 

Ponieważ  Radny  Janusz  Borowiec  wycofał  złożony  wniosek 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przedstawiony projekt uchwały. 

Uchwała w sprawie:   określenia kompetencji Przewodniczącego Rady   
Powiatu  Skarżyskiego  w  sprawach  z  zakresu  prawa  pracy  wobec 
Starosty została przyjęta jednogłośnie i uzyskał  a Nr 16/III/2006.  

6)  Wiceprzewodnicząca  Rady  –  Pani  Bożena  Bętkowska 
przedstawiła  projekt  uchwały  w  sprawie:  ustalenia  wynagrodzenia 
Przewodniczącego  Zarządu  Powiatu  Skarżyskiego. Uzasadniając 
poinformowała, iż stosownie do postanowień art. 12 pkt. 2 Ustawy z dnia 5 
czerwca  1998 roku  o  samorządzie  powiatowym do  wyłącznej  właściwości 
Rady  Powiatu  należy  ustalenie  wynagrodzenia  Przewodniczącego  Zarządu 
Powiatu. W związku z rozpoczęciem nowej kadencji Rady koniecznym jest 
podjęcie nowej uchwały w tym zakresie. 

Ponieważ nie zgłoszono żadnych uwag do przedstawionego projektu 
Przewodniczący poddał uchwałę pod głosowanie. 
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Uchwała  w  sprawie:  ustalenia  wynagrodzenia  Przewodniczącego 
Zarządu  Powiatu  Skarżyskiego  została  przyjęta  jednogłośnie  i 
uzyskała Nr 17/III/2006.

7) Wiceprzewodnicząca Rady przedstawiła kolejny projekt uchwały 
w sprawie:  delegowania przedstawicieli Rady Powiatu Skarżyskiego 
do  pracy  w   komisji  bezpieczeństwa  i  porządku.  Uzasadniając 
poinformowała,  iż  zgodnie  z  art.  38  a  ust.1  ustawy  o  samorządzie 
powiatowym komisja bezpieczeństwa i porządku  powołana została w celu 
realizacji  zadań  Starosty  w  zakresie  zwierzchnictwa  nad  powiatowymi 
służbami,  inspekcjami  i  strażami  oraz  zadań  określonych  w  ustawach  w 
zakresie porządku publicznego i bezpieczeństwa obywateli. Na podstawie art. 
38 a ust.5 pkt.2 w skład komisji wchodzi dwóch radnych delegowanych przez 
Radę Powiatu. Natomiast zgodnie z art. 38 a ust.10 członkostwo w komisji 
radnego delegowanego przez Radę Powiatu ustaje zawsze z wygaśnięciem 
jego  mandatu.  W  związku  z  zakończeniem  II  kadencji  Rady  Powiatu 
Skarżyskiego,  zachodzi  konieczność  uzupełnienia  składu  komisji 
bezpieczeństwa  i  porządku  o  dwóch  radnych  delegowanych  przez  Radę 
Powiatu Skarżyskiego.   

Radny  Tomasz  Kędzierski –  zgłosił  dwóch  kandydatów  do  pracy
w  komisji  bezpieczeństwa  i  porządku  a  mianowicie:  Radnego  Ireneusza 
Warchałowskiego i Radnego Marcina Ożóga. 

Radny  Ireneusz  Warchałowski  i  Marcin  Ożóg  wyrazili  zgodę  na 
kandydowanie. 

Rada jednogłośnie przyjęła obie kandydatury. 

Następnie  Przewodniczący  Rady poddał  pod  głosowanie 
przedstawiony projekt uchwały.  

Uchwała  w  sprawie:  delegowania  przedstawicieli  Rady  Powiatu 
Skarżyskiego do pracy w  komisji bezpieczeństwa i porządku została 
przyjęta jednogłośnie i uzyskała Nr 18/III/2006.

8)  Wicestarosta  –  Radny  Leszek  Lepiarz przedstawił  projekt 
uchwały w sprawie:  wyboru biegłego rewidenta do przeprowadzenia 
badania sprawozdania finansowego za 2006 rok w Zespole Opieki 
Zdrowotnej  w  Skarżysku–Kamiennej.  Uzasadniając  wskazał,  iż  Rada 
Powiatu jako organ zatwierdzający sprawozdanie finansowe zgodnie z Art.66 
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ust.  4  ustawy  o  rachunkowości  wybiera  biegłego  rewidenta 
przeprowadzającego  badanie  sprawozdania  finansowego  Zespołu  Opieki 
Zdrowotnej w Skarżysku Kamiennej.

Dodał,  iż  zgodnie  z  uchwałą  Nr  311/XLV/2006  Rady  Powiatu 
Skarżyskiego  z  dnia  26  października  2006  roku,  Zarząd  Powiatu  został 
upoważniony  do  przeprowadzenia  postępowania  mającego  na  celu 
wyłonienie biegłego rewidenta do badania sprawozdania finansowego w w/w 
zakładzie.  Zarząd Powiatu Skarżyskiego powołał  uchwałą  Nr  2/78/2006 z 
dnia 5 grudnia 2006 roku komisję, która na posiedzeniu w dniu 14 grudnia 
2006r,  po zapoznaniu  się  z  nadesłanymi  ofertami  wybrała  Agencję Usług 
Księgowo-Prawnych „Biegli  Rewidenci” Sp. z o.o. , ul.  Sandomierska 105, 
Kielce,  do badania sprawozdania finansowego w Zespole Opieki Zdrowotnej 
w  Skarżysku-Kamiennej.  Powyższa  oferta  spełnia  wymogi  i  jest  ofertą 
najkorzystniejszą. 

Ponieważ  Radni  nie  zgłosili  żadnych  uwag  Przewodniczący  Rady 
poddał pod głosowanie przedstawiony projekt uchwały.  

Za przyjęciem uchwały głosowało – 19 radnych 
Głosów przeciwnych – 0 
Wstrzymała się od głosu – 1 osoba

Uchwała w sprawie: wyboru biegłego rewidenta do przeprowadzenia 
badania sprawozdania finansowego za 2006 rok w Zespole Opieki 
Zdrowotnej w Skarżysku–Kamiennej została przyjęta i uzyskała Nr 
19/III/2006.

9)  Sekretarz Komisji Rewizyjnej – Radny Jan Gajda przedstawił 
projekt uchwały w sprawie: rozpatrzenia skargi Pana Mirosława Herki 
wraz  ze  stanowiskiem  Komisji.  Skarga  Pana  Mirosława  Herki,  na 
działalność  Dyrektora  Powiatowego  Urzędu  Pracy  w  Skarżysku-Kamiennej 
przekazana została przez Wojewodę Świętokrzyskiego Radzie Powiatu jako 
organowi  właściwemu  do  jej  rozpatrzenia.  Rozpatrywanie  skarg  na 
działalność  kierowników  powiatowych  służb,  inspekcji,  straży  i  innych 
jednostek  organizacyjnych  w  świetle  art.  229  pkt.  4  k.p.a  należy  do 
właściwości Rady Powiatu i w tym zakresie skarga była rozpatrywana przez 
Komisję Rewizyjną. 

Ponieważ Radni nie zgłosili  żadnych uwag  Przewodniczący Rady poddał 
pod głosowanie przedstawiony projekt uchwały.  

Uchwała w sprawie:  rozpatrzenia skargi Pana Mirosława Herki wraz 
ze  stanowiskiem Komisji  została  przyjęta  jednogłośnie  i  uzyskała
Nr 20/III/2006.
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10)  Projekt  uchwały  w  sprawie:  zatwierdzenia  planu  kontroli 
Komisji  Rewizyjnej  Rady  Powiatu  Skarżyskiego  na  rok  2007 
przedstawił  Przewodniczący  Komisji  Rewizyjnej  -  Radny  Janusz 
Borowiec. Na wstępie odniósł się do wniosków i uwag Zarządu w sprawie 
planu pracy Komisji informując, iż nie celowym jest przeprowadzanie kontroli 
Bursy Szkolnej, bowiem Komisja Rewizyjna poprzedniej kadencji zakończyła 
kontrolę  tej  jednostki  trzy  miesiące  temu.  Oznajmił  również,  że  zgodnie
z wnioskiem Zarządu Komisja przesunęła kontrolę w ZOZ na luty-marzec 
2007 roku. Kończąc poinformował również, że statut powiatu wskazuje, iż 
plan  kontroli  obejmuje  podmiot  i  termin  kontroli.  Dlatego  też  nie  ma 
potrzeby poszerzania planu o zakresy kontroli.       

Ponieważ  Radni  nie  zgłosili  żadnych  uwag  Przewodniczący  Rady 
poddał pod głosowanie przedstawiony projekt uchwały.  

Za przyjęciem uchwały głosowało – 15 radnych 
Przeciw głosowała - 1 osoba 
Wstrzymało się od głosu – 2 radnych

Uchwała w sprawie: zatwierdzenia planu kontroli Komisji Rewizyjnej 
Rady Powiatu Skarżyskiego na rok 2007 została przyjęta i uzyskała
Nr 21/III/2006.

Ad. pkt. 10 Zamknięcie sesji Rady Powiatu Skarżyskiego

Przewodniczący  Rady –  zamykając  III  w  kadencji  Sesję  Rady 
Powiatu Skarżyskiego, poinformował iż porządek obrad został zrealizowany 
w całości. Podziękował radnym za aktywny udział w dzisiejszych obradach,. 
Za przybycie i udział w sesji dziękuję również gościom zaproszonych oraz 
wszystkim osobom, które zechciały towarzyszyć nam w dzisiejszej sesji.

Kończąc  złożył  wszystkim  obecnym  życzenia  zdrowych,  spokojnych 
Świąt Bożego Narodzenia i zaprosił na spotkanie opłatkowe. 

Następnie poprosił  o powstanie z miejsc  i  zakończył obrady poprzez 
wygłoszenie formuły "Zamykam III Sesję Rady Powiatu Skarżyskiego".
    

Godzina zakończenia obrad –1710

Protokołowała:
Joanna Wężyk                                           Przewodniczący
                                     Rady Powiatu Skarżyskiego 
            

                                           IRENEUSZ SYRYJCZYK
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